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Ny formand 
for selskabet
Den 18/1-2022 blev jeg, på et ekstraordinært 
repræsentantskabsmøde, valgt som ny formand 
for GB. Som den niende formand i rækken siden 
1943, skal jeg stå i spidsen for den politiske del 
af selskabet, da GB er et alment boligselskab og 
dermed ifølge loven et politisk ledet selskab.

På samme møde, blev Kurt Jensen valgt som 
næstformand og han indtræder derfor i  
formandskabet sammen med mig.

Michael Justesen & Lars Pastoft blev valg som 
bestyrelsesmedlemmer.

Mette Jensen & Jesper Kirchner blev valgt som 
suppleanter til bestyrelsen. 

Fra den kommunale side er der ligeledes  
ændringer, da kommunalvalget er vel overstået.
 
Annette Normind Thomsen & Gert Jensen ind-
træder i bestyrelsen som kommunalt udpeget.

Som det kan læses af ovenstående, så er det 
således næsten et nyt OB, der er blevet sam-
mensat og jeg er som formand sikker på, at vi 
får et stærkt samarbejde til glæde for selskabet 
og beboerne.

Beboeren i centrum
Beboerdemokratiet skal være i centrum og der-
for har formandskabet besluttet, at vi skal være 
synlige i hverdagen og let tilgængelige for de 
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aktive beboerdemokrater i GB. Formandskabet 
får kontor nede i Aktivitetshus Paraplyen, hvor vi 
vil holde kontortid samt møder med beboer- 
demokratiet så vi kan få et tæt samarbejde, 
hvor punkterne tages i åben dialog og ikke via 
Folkebladet eller Facebook. Vi skal i OB gøre 
vores bedste for at lytte til beboerdemokraterne 
og beboerne, så vi kan tage aktion hurtigt inden 
sagen vokser sig uoverskuelig for alle parter.

Mange spændende opgaver venter
Der er mange spændende opgaver og beslut-
ninger, som ligger og venter forude – mange 
timers arbejde venter ligeledes, men det er et 
aktivt valg, da man altid skal betragte sit OB 
arbejde som et arbejde, som skal gøres så godt 
som muligt.

Med venlig hilsen
Allan Larsen, Formand
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Formand Allan Larsen               all@gb-ob.dk 
afd. 20 Rødkælkevej 

Næstformand Kurt Jensen        kje@gb-ob.dk 
afd. 31 Gadager   

Susanne W. Petersen        swp@gb-ob.dk
afd. 9 Stadionkvarteret  

Jesper Weidick         jwe@gb-ob.dk
afd. 9 Stadionkvarteret  

Peter Madsen       pma@gb-ob.dk
afd. 29 Stenager

Michael Justesen         mij@gb-ob.dk
afd. 9 Stadionkvarteret

Lars Pastoft                     lap@gb-ob.dk 
afd. 8 Hovedvejen

Søren Jensen             sje@gb-ob.dk 
medarbejderrepræsentant   
 
Simon M. Christiansen              smc@gb-ob.dk
medarbejderrepræsentant   

Annette Normind Thomsen        ant@gb-ob.dk 
kommunalt udpeget  

Gert Jensen                   gej@gb-ob.dk 
kommunalt udpeget  

Mette Jensen (1. suppleant)     mej@gb-ob.dk
Jesper Kirchner (2. suppleant)    jki@gb-ob.dk

Organisationbestyrelsen

Nu er vi kommet i det nye år 2022 og vi er sta-
dig fanget af Corona, hvilket har gjord at besty-
relsen har ligget stille lige som Boligselskabet. 

Der er kommet udsættelser med hensyn til 
besigtigelse, hvilket er fuld forståelig. Vi håber 
alligevel at i er kommet godt igennem. 

Vores Seniorklub er ved at starte op igen.  
Formand Lizzi har hængt orientering op i opgan-
gen og det gælder ikke kun Gyvelvej, men også 
Brøndbyvestervej. Det ville være rart hvis der 
kom lidt flere.
 
Desværre er den gal igen i Tørrekælderen, lige i 
skrivende stund er der bleven stjålet et helt ny 
tæppe. Så jeg vil bede dig som har taget det om 

Afdeling 6, Gyvelvej - 
Brøndbyvestervej

at hænge det tilbage. Døren har saltolås som 
kun beboere har fået udleveret.

Bestyrelsen vil nu i samarbejde med Per  
Dahlhammer og finde ud af hvad vi kan gøre.

Tilbage er kun at ønske jer alle et godt nytår.

De fleste har sikkert hørt at vi snart skal sortere vores affald i flere fraktioner. Det har været omtalt 
i mange medier og kommunerne har gennem de sidste år udarbejdet og vedtaget affaldsplaner, 
der bl.a. skal sikre mere genbrug af affaldet. Det indebærer netop en større sortering end vi  
tidligere har været vant til. 

I Glostrup Kommune vedtog man sidste år en affaldsplan for perioden 2021 - 2032. Denne plan 
pålægger os at sortere madaffald, glas, metal, plastik, papir- og blade, pap og restaffald hver for 
sig. Endvidere forventes en særlig ordning for indsamling af tekstiler, fødevarekartoner og farligt 
affald. 

Glostrup Boligselskab har nedsat et renovationsudvalg, bestående af 4 medlemmer fra organisations- 
bestyrelsen og 2 administrative medarbejdere. Dette udvalg har siden starten af 2021 arbejdet med 
fremsendelse af forslag til kommunens affaldsbehandling, og arbejder pt. med de problematikker, der 
opstår når de nye sorteringsregler træder i kraft. 

Allerede i maj 2022 vil en stor del af de nye regler træde i kraft. Således skal madaffaldet sorte-
res fra det øvrige daglige affald. Det kræver nye affaldsbeholdere til dette affald, og en stor del af 
boligselskabets afdelinger har valgt at etablere nedgravede affaldsbeholdere (såkaldte molokker). 
Denne løsning er et forsøg på at minimere antallet af affaldscontainere i terrænet, og for at få 
madaffald ned under jorden, hvor mulighederne for lugtgener vil være mindre. 

Selv om nogle afdelinger allerede har vedtaget sådanne løsninger, vil det ikke blive muligt at etab-
lere disse inden 1. maj, da der skal udarbejdes planer for placeringerne, og disse skal godkendes 
af såvel Glostrup Forsyning, som Glostrup Kommune, hvilket er en langsommelig proces. 

Derfor må det forventes, at der skal etableres nogle midlertidige indsamlingsordninger med mini-
containere rundt omkring i afdelinger til 1. maj. 

En anden problematik er sorteringen i boligerne. Der vil blive udleveret en mindre beholder og  
poser til madaffaldet, til alle husstande, men sorteringen af pap, papir og blade, plastik, glas og metal 
skal beboerne selv finde beholdere og ikke mindst plads til. Nogle afdelingsbestyrelser forsøger at 
finde løsninger og vejlede beboerne, men det er ikke nemt at finde plads i boligerne til alt dette.

Venlig hilsen
Glostrup Boligselskab

Glostrup Boligselskab støtter op om FN’s verdensmål og overstående kan være med til at understøtte 
nedenstående verdensmål:

Mere 
affaldssortering
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Først vil vi ønske jer alle et godt nytår og vi  
håber at I alle kom godt ind i det nye år.

Byggeri på Butikstorvet på Diget
Så er der igen planer om byggeri ovre ved Diget. 
Dette er dog kun to selskaber, som sammen har 
besluttet at se på at udvikle nogle planer for, 
hvad man eventuelt ville kunne bygge.

Forslag til byggeri mangler, det skal stadig 
igennem diverse kommunale udvalg og der skal 
laves høringer.

Vi i bestyrelsen følger med i udviklingen.

Parkering i Stadionkvarteret
Afdelingsbestyrelsen fik til opgave på vores 
beboermøde d. 6. september 2021, at vi skulle 
finde en løsning på vores parkeringsproblemer i 
afdeling 9.

Vi arbejder på at finde løsninger, men lige meget 
hvordan det endelige resultat bliver vil der des-
værre være nogle som bliver utilfredse.

Vi arbejder på at fremlægge det så hurtigt som 
muligt.

Din afdelingsbestyrelse

Glædelig bagjul og godt nytår.

VVS-renoveringen er som forventet startet op 
her efter nytår og bestemt ikke uden besværlig-
heder. Der har været meget aktivitet på vores  
Facebook gruppe omkring denne sag, da der er 
på varsel til boligerne, står at arbejdet tager 7 
uger. Følgegruppen har bedt om at se en  
komplet tidoversigt på sagen samt den  
nuværende økonomi.

Jordbunkerne for enden af blokkene bortkøres i 
nærmeste fremtid. Hvis der er beboere, der har 
særlige behov, bedes de kontakte GB, så der 
kan blive taget hånd om det.

Fodhegn som skal danne rammen om vores 
bio-bælte er ved at være færdigt og klar til  
foråret.

De udvalg, der blev dannet til Vild Natur og  
Haveudvidelse vil blive indkaldt i det tidlige forår 
til de første møder.

På afdelingsmødet blev det besluttet at der ikke 
længere vil blive gået hverken havesyn eller  
carportsyn og det er således nu op til beboerne, 
at sikre det ikke udvikler sig til det vilde  
vestegnen, hvor det hele gror til eller man ikke 
vedligeholder sit træværk. Hvis træværk er 
opsat sidste år, så skal det males i år, og det 
samme gælder, hvis man forsat har en udgået 
farve fra 2015, hvor de nye farver trådte i kraft. 
Bestyrelsen vil selvfølgelig følge udviklingen.

Vi oplever desværre forsat indbrud i biler, der er  
parkeret på de offentlige parkeringspladser på 
vores veje eller sågar i carporten. På afdelings-
mødet blev det godkendt, at man må opsætte 
overvågning i carporten.

Kontakt GB for nærmere info om dette, inden du 
sætter det op, da der skal ansøges om det via 
individuel råderet.

Afdeling 9,  
Stadionkvarteret

Afdeling 20,  
Rødkælkevej

Der er efterhånden flere boliger i vores område, 
som der er tilmeldt NABOHJÆLP og vi tager 
en vurdering i bestyrelsen, hvornår der er nok 
brugere til at opsætte skilte i området, så tyven 
ved, at der er øjne i gaderne. 

Der har været indbrud i en bolig, så der er behov 
for en indsats på området. Tilmeld dig som bru-
ger og spred budskabet.

På vegne af bestyrelsen
Allan Larsen
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Vi ser lige nu frem mod nogle år, hvor et af det helt store emner på den politiske dagsorden er den 
grønne omstilling. I Glostrup Boligselskab deltager vi selvfølgelig i denne udvikling, og derfor skal 
vi også være klædt på til at vejlede jer beboere til at træffe grønne valg, der giver mening. 

Ude i afdelingerne kan vi tydeligt se, at spørgsmålet om el- og hybridbiler fylder på dagsordenen 
mange steder. I takt med, at flere beboere overvejer at anskaffe sig en el- eller hybridbil, vil vi gerne 
understøtte afdelingerne med viden om de mange ladeløsninger, der lige nu nok fremstår som en 
jungle for de fleste.
 
Organisationsbestyrelsen har af denne årsag nedsat et el-ladestanderudvalg, der lægger en masse 
arbejde i at undersøge markedet for udbydere af el-ladestandere. Udvalgets arbejde skal resultere 
i nogle generelle anbefalinger, som den enkelte afdelingsbestyrelse kan løfte videre og tilpasse 
deres egen afdeling. Vi vil selvfølgelig sørge for at informere jer løbende, når udvalget er nået læn-
gere med arbejdet.

Venlig hilsen
Glostrup Boligselskab

Glostrup Boligselskab støtter op om FN’s verdensmål og overstående kan være med til at understøtte 
nedenstående verdensmål:

Fokus på  
el-ladestandere

Afdeling 30, 
Granskoven
Her er en lille opdatering af, hvad vi beskæftiger 
os med som bestyrelse i afd. 30, Granskoven.

Den 3. januar 2022 trådte vores parkerings- 
ordning med firmaet City Parkeringsservice i 
kraft. 

Denne ordning er kommet i stand da vi, ligesom 
mange andre steder, ikke har haft nok ledige 
parkeringspladser til beboerne. 

Alle beboere med køretøj skal fremover have 
en digital parkeringslicens, og alle gæster skal 
have en fysisk eller digital parkeringslicens. Vi 
har allerede erfaret at systemet virker.
 
Som i flere andre afdelinger i GB har vi lige- 
ledes besluttet på afdelingsmødet, at gå med 
etablering af molokker til sortering af affald i 
flere fraktioner end på nuværende tidspunkt. Vi 
afventer byggetilladelse, samt invitation fra GB 
om bl.a. placering af molokker. Dog er vi langt 
nede på listen, så mon det kan nås inden 1. maj, 
hvor bl.a. madaffald er en del af den nye sorte-
ringsplan.

I haven i Granskoven 187 er der etableret et så-
kaldt ”Soldaterskur”. Dette soldaterskur er 
lavet i vedligeholdelsesfrit materiale. Skure, 
som dette, vil løbende over de næste par år 
skyde op i etagehusenes haver.  

Grundet nogle uheldige episoder i vores vaskeri 
med hærværk, har vi nu fået kameraovervågning 
i vaskeriet. Dette håber vi kan medføre at hær-
værket begrænses og helst, at det helt stoppes.

I vores fælleshus, som efterhånden er helt 
opdateret med mapper med diverse informati-
oner, nye borde, nyt service med mere, er vi pt. i 
gang med at få ny belysning i samtlige rum. Den 
nuværende belysning og placering af lamper er 
ikke optimal, så derfor indkøbes og opsættes 
nye lamper til alle rum, samt opsættes lysdæm-
pere i nogle rum. Derudover skal lofterne også 
males. 

Husk at bestyrelsen kan træffes i bestyrelses- 
lokalet kl. 19-19.30 den første onsdag i  
måneden, hvis der er noget du vil spørge om, 
undrer dig over eller bare er nysgerrig på hvad vi 
laver.

Venlig hilsen

Bestyrelsen for afdeling 30, Granskoven
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Covid-19 holder stædigt fast i Danmark, og det udfordrer fortsat de fleste mennesker og dermed 
også beboerne i Glostrup Boligselskab. Det har blandt andet medført, at det blev nødvendigt at 
udsætte vores planlagte ekstraordinære repræsentantskabsmøde den 4. januar 2022, hvor der 
skulle vælges nyt formandskab m.fl., da Bitten Matthiesen og Martin Gjøl har valgt at trække sig 
fra formands- og næstformandsposten.
 
Det lykkes heldigvis at gennemføre mødet tirsdag den 18. januar 2022, med flot deltagelse på 
trods af fortsatte høje smittetal. På det ekstraordinære repræsentantskabsmøde, blev Allan  
Larsen, afd. 20, valgt som ny formand og Kurt A. Jensen, afd. 31, valgt som ny næstformand for 
organisationsbestyrelsen i Glostrup Boligselskab, samt Michael Justesen, afd. 9 og Lars Pastoft, 
afd. 8 blev valgt som nye bestyrelsesmedlemmer.
 
Et stort tillykke herfra til dem alle. Jeg ser frem til et spændende og konstruktivt samarbejde om at 
styrke Glostrup Boligselskab til fremtiden.
 
Januarhilsner

Claus Krag
Direktør

Nyt formandskab i  
Glostrup Boligselskab

KØB ET GAVEKORT
– Få en bolig i tide!

Bliv opnoteret på Glostrup Boligselskabs vente-
liste! Gavekortet er gældende for 1 år til max. 5 

år og kan købes fra det fyldte 15. år. 

1 år 220 kr.

2 år 370 kr.

3 år 520 kr.

4 år 670 kr.

5 år 820 kr.

Gavekortet købes på www.gb.dk. eller ved  
henvendelse på telefon 43 96 28 86.

Elpriser
Som I måske har bemærket, stiger elpriserne i øjeblikket, og der bliver talt og skrevet meget om det 
i medierne. 

Glostrup Boligselskab har desværre ikke indflydelse på priserne, men I kan som beboere selv gøre 
noget for at spare.

Vi henviser til energistyrelsens hjemmeside: www.sparenergi.dk

Her findes forslag til besparelser og sammenligning med dit forbrug med et typisk forbrug.

Fjernvarmen
Glostrup Boligselskab har været i dialog med Glostrup Forsyning og Brøndby Fjernvarme, og de 
stigende energipriser på naturgas påvirker ikke fjernvarmepriserne.

På baggrund af flere henvendelser fra beboerne vedrørende gener fra ventilationsanlægget,  
reducerede vi i juni 2021 luftmængderne. Før juni 2021 kørte anlæggene som rådgiveren på  
helhedsplanen havde beskrevet.

Trods reducering af luftmængderne i anlæggene, overholder vi stadig bygningsreglementets krav 
til ventilation i boliger.

Justering af anlæggene har givet færre beboerhenvendelser, og som bonus har det betydet en 
el-besparelse på knap 100.000.

Venlig hilsen
Glostrup Boligselskab

Glostrup Boligselskab støtter op om FN’s verdensmål og overstående kan være med til at understøtte 
nedenstående verdensmål:

El- og  
fjernvarmeforbrug

El-besparelse,  
ventilationsanlæg i afd. 9

http://www.gb.dk
http://www.sparenergi.dk
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Indledningsvis vil vi ønske alle beboere i  
Gadager et rigtigt godt nytår. Vi håber, at I alle er 
kommet godt ind i det nye og at 2022 må byde 
på en masse dejlige, rare og skønne oplevelser, 
herunder at Corona’en vil finde et mindre ind-
flydelsesrigt leje så vi igen får mulighed for at 
kunne mødes uden de besnærende restriktioner. 

Igen i år var det dejligt at kunne konstatere, at 
der var ryddet pænt op efter nytåret. Der var  
minimalt af affald til vores gårdmænd – godt 
gået og go stil!

Molokker
Som tidligere annonceret gennemfører Glostrup 
Kommune med virkning fra 1. maj 2022 deres 
nye affaldsplan som bl.a. betyder, at vores  
nuværende affaldsløsning bortfalder og vi  
derfor skal finde alternativ håndtering. 

Afdelingsmødet har givet Bestyrelsen accept til 
at arbejde videre med en molokløsning, hvilket 
vi selvfølgelig også har gjort. Bestyrelsen har 
fundet egnede lokationer til de kommende  
molokstationer og har ansøgt Kommunen om 
en godkendelse/byggetilladelse til at kunne 
opføre molokker på de udvalgte steder. 

Det er en langsommelig proces og vi må derfor 
forvente, at vi ikke når at blive klar med station- 
erne til den 1. maj. Derfor har Bestyrelsen taget 
initiativ til at finde en model til affaldshåndterin-
gen i perioden mellem 1. maj og frem til molok-
kerne er installeret. 

Den 11. januar havde Renovationsudvalget 
teamsmøde med Driften for at få planlagt det 
videre forløb. På mødet fik vi fastlagt antallet af 
nødvendige containere samt hvilke fraktioner 
som skal bruges i overgangsfasen samt place-
ringen af disse. 

Endvidere har udvalget fundet en model til brug 
ved sortering ude ved de enkelte lejemål. Vi på-
tænker, at udvikle en prototype/model, som på 
et senere tidspunkt vil kunne tages i betragtning 
så I får en ide om, hvad den fremtidige renova- 
tionsløsning kommer til at betyde for hver  
enkelt af os. 

Afdeling 31, Gadager

Rotter
Rotter er et tilbagevendende problem også i 
Gadager. Flere og flere af jer har indrapporteret 
problemer med rotter, hvilket kan være en ube-
hagelig oplevelse særligt når de finder vej ind i 
vore boliger. 
 
At få dem alle udryddet er nok for ambitiøst, 
men vi kan hver især bidrage til, at de fortrinsvis 
holder sig uden jorden. Vi er helt med på, at vi 
alle gerne vil gøre noget for vores små bevinge-
de venner (fuglene) i denne kolde tid og det kan 
være fristende at fodre dem, men det er des-
værre også guf for rotterne og deres muligheder 
for at få et ”gratis og let måltid”, når de samler 
resterne op fra fuglenes festmåltider. 

Vi skal derfor på det kraftigste opfordre til, og 
i øvrigt i tråd med vores husorden, at man ikke 
fodrer fuglene fra foderbrædderne eller hænger 
madkugler op nær boligerne. Hvis man gerne vil 
fodre så find andre steder, som ikke giver pro-
blemer med rotter - TAK for jeres forståelse. 

Legepladser
Flere af legepladserne rundt om i Gadager har 
stået der siden byggeriets oprindelse og har, af-
ledt heraf, næsten 38 år på bagen. Visuelt syner 
alderen tydeligt og vi har gennem de sidste par 
år også kunne konstatere at udgifterne til ved- 
ligeholdelsen hertil har været stigende.

Alting har en ende og det er Bestyrelsens vurde-
ring, at tiden for vores legepladser er oprindet 
og en udskiftning derfor vil være på sin plads. 

Det er ikke kun alderen, som ligger til grund for 
den vurdering. Vi har haft et eksternt firma til at 
vurdere, hvilke tiltag, der skal til blot for at de  
eksisterende legepladser skal kunne leve op 
til de lovkrav, som findes på området. Herfra 
vurderes det, at der vil skulle investeres mange 

hundrede tusinde kroner. En investering som 
formode kun at ville kunne forlænge legeplad-
sernes levetid med op til max 5 år.

Afledt af førnævnte fakta og ønsket om ikke 
at skulle kaste gode penge efter dårlige er det 
Bestyrelsens vurdering, at det rigtige vil være, at 
gå all-in og skifte legepladserne.

I første omgang har vi derfor taget kontakt til 
en leverandør som specialiserer sig i udform-
ningen og opbygningen af legepladser til børn i 
alle aldre. De er nu kommet tilbage med et, efter 
vores opfattelse, yderst interessant forslag som 
vi gerne vil præsentere for jer. Det agter vi at 
gøre på et ekstraordinært afdelingsmøde, hvor 
det vil være muligt visuelt at kunne se og høre 
tanker bag de foreslåede løsninger. I den for-
bindelse vil vi selvfølgelig også præsentere jer 
for den bagvedliggende økonomi og implicit den 
huslejeforhøjelse som nye legepladser uvilkårligt 
vil afføde. 

Vi kan desværre, på nuværende tidspunkt, ikke 
oplyse jer den præcise dato for afholdelsen af 
afdelingsmødet, da vi lige skal have de sidste 
detaljer på plads. Når det er sket skal I være de 
første, som bliver adviseret.  

Kloakker
I 2021 kunne vi konstatere, at der var flere og 
alvorlige udfordringer med dele af vores kloak- 
system. Det kom bl.a. til udtryk ved, at flere 
beboere oplevede lugtgener og tilstopninger i 
forbindelse med brug af toilet og håndvask.

Det betød, at vi i 4. kvt. af 2021 nærmest dagligt 
havde en slamsuger holdende i et forsøg på at 
afhjælpe problemerne. Vi skal hilse og sige, at 
det ikke er billigt at have sådan en holdende. I et 
forsøg på at lokalisere problemet besluttede vi, 
at få foretaget en tv-inspektion af dele af kloak-
systemet og vi kunne herfra konstatere, at der 
på den strækning, som blev undersøgt var op-
stået en lunke som forårsagede tilstopningerne. 

Løsningen på den problematik blev, at vi måtte 
bekoste opgravning og opretning af stræknin-
gen. Det har heldigvis hjulpet i det berørte  
område. Men intet er så godt, at det ikke er skidt 
for noget andet. Problemerne er nu opstået  
andet steds i Gadager, hvor det ligeledes har 
vist sig, at dele af strengen er faldet sammen og 

en opretning kan blive nødvendig. Denne gang 
er det kloakken ud for Gadager nr. 134 – 146.

At kloakkerne ad åre falder sammen har vi ikke 
den store indflydelse på. Vi har derimod indfly-
delse på, hvad vi skyller ud i kloakken. Bestyrel-
sen skal derfor opfordre alle beboere i Gadager 
til at tænke sig om mht hvad man smider ud 
via kloaksystemet – det være sig bleer, vatpin-
de etc. Smid det i stedet for ud i skraldeposen, 
som langt bedre vil kunne håndtere affald af 
den type. Husk det er hjælp til selvhjælp, da der 
kun er én til at betale regningen for udbedringen 
og det er DIG og MIG.

Fastelavn
Og så lidt hygge – reservér allerede nu søndag 
den 27. februar 2022, hvor vi forhåbentlig får 
mulighed for at afholde en fastelavnsfest for 
alle vores børn og andre barnlige sjæle.

I vil inden længe få en invitation lagt i jeres 
postkasser. Af den fremgår det bl.a. at vi starter 
kl. 12.00 på vaskepladsen for Vaskeriet. Der vil 
være mulighed for at afhente billetter til arran-
gementet torsdag den 3. februar mellem kl. 
19.00 og 19.30 og igen søndag den 20. februar 
mellem kl. 10.00 og 10.30.

Vi håber, at rigtig mange af jer vil møde op og 
gøre dette til en festlig dag. En chance for at 
kunne mødes og hilse på nogle af alle de andre, 
som bor i vores skønne Gadager. Man behøver 
ikke af have børn for at deltage så hank op i jer 
selv og kom forbi til lidt hygge. Vi ses

Tak for denne gang
Bestyrelsen afholder vores næste ordinære 
bestyrelsesmøde den 3. februar 2022. Det er 
her du kan komme forbi i tidsrummet mellem kl. 
19.00 og 19.30 og stille nogle af de spørgsmål 
som måske trænger sig på – kom frisk vi giver 
gerne en kop kaffe. 

Her på falderebet vil vi sige TAK til jer alle for 
den opbakning vi møder i forbindelse med vores 
arbejde. Det varmer os usigeligt og giver os 
yderligere motivation til at fortsat arbejdet for 
alle Gadagers beboere.

De bedste hilsner
Din Afdelingsbestyrelse
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Afd. 1 Ndr. Ringvej/Vestervej  
Formand Annli Marur
Benedikte Vinther
Kasandra Pedersen

Afd. 6 Brøndbyvestervej/Gyvelvej 
Formand Horst Dieter
Christina Søndergaard
Lise-Lotte Kiær
 
Afd. 8 Hovedvejen
Formand Lars Pastoft
Georg Jacobsen
Pina Seidenschnur
Suppleant Hanne Libori

Afd. 9 Stadionkvarteret  
Formand Susanne W. Petersen
Jørgen Reimann
Mads Andersen
Per Froholdt
Tine Liechti
Jesper Weidick 
Merete Møldrup
Pia Bernhard
Jonas D. Hansen 
Michael Justesen
Bennie Spilker

Afd. 20 Rødkælkevej    
Formand Allan Larsen
Dan Brandt
Malene Missel
Nichlas Forget
Torben Sørensen 
Suppleant Jesper Kirchner 
Suppleant Tom Dahl Brohus

Afd. 28 Lilliendalsvej - ældreboliger  
Ingen bestyrelse
Kontakt Ulla Hansen Rasmussen,  
Lilliendalsvej 17, st, dør 4

Afd. 29 Stenager   
Formand Peter Madsen
Bitten Matthiesen
Kim Thulin 
Sten Pollas
Johanna Frisbæk

Suppleant Steffen Nielung
Suppleant Flemming Froholdt

Afd. 30 Granskoven
Formand Stine Andersen
Heidi Rømer Brandt
Ninett Højgaard Schmalz 
Suppleant Chanette Horn  
 
Afd. 31 Gadager
Formand Kurt Arve Jensen
Mette Jensen
Martin Damsgaard 
Roland Bratgjerd 
Martin B. Andersen
1. suppleant Mikkel Albrecht 
2. suppleant Arne Frost 

Afd. 32 Lindeskoven
Formand Martin Gjøl
Søren Heick
Christina Faaborg Christiansen
Carina Hedelund
Tenna Sigvardt
Suppleant Camilla Brandt
Suppleant Christian Moberg

Afd. 33 Birke-/Bøgeskoven   
Formand Lene Hilden
Henriette Jensen
Sara Astrup Malm
Jannie Schaub
Flemming Hein Andersen
 
Afd. 37 Egeskoven
Formand Marianne Simonsen 
Dan Mattisson
Linda Johansen
Pernille Rigstrup 
Josephine Schibelfeldt 
Suppleant Jytte Mattisson
Suppleant Puk Bødewadt

Afd. 50 Bryggergårdsvej – ungdomsboliger
Kontaktperson Formand for OB Allan Larsen

Afdelingsbestyrelser
Redaktørens klumme
Endnu engang er det blevet et lidt sløjt blad med 
kun 4 indlæg fra afdelinger i forhold til sidste 
blads 5. De ekstraordinære afdelingsmøder blev 
jo så heller ikke afholdt pga. Covid-19 og det 
kan derfor være begrænset hvor meget der er at 
skrive om ude i boligselskabet, men jeg tillader 
mig alligevel at håbe på flere indlæg i næste 
nummer til april.

Med det ekstraordinære repræsentationsskabs-
møde medio januar skete der en udskiftning i 
formandskabet og jeg vil herfra gerne ønske 
Bitten og Martin god vind fremover og regner 
med at se jer igen rundt omkring, da det godt 
kan være I er trætte af formandskabet, men ikke 
af selskabet 

Jeg vil i fremtiden begynde at finde emner, der 
omhandler boligselskabet på den ene eller den 
anden måde og udarbejde skriverier om disse.

Dette kræver selvfølgelig tid og ideer og derfor 
må billeder og andet, der kunne have beboernes 
interesse som altid gerne sendes til bladets 
mail på Beboerbladet@gb.dk, hvor det vil blive 
værdsat i høj grad.

Tak for denne gang og på gensyn i næste num-
mer!

Med venlig hilsen
Jesper Weidick, redaktør

GB-online

Kontakt 

beboerse
rv

ice Opret 

fejlmelding

Kontakt os 24/7!
Meld fejl eller kontakt beboerservice via  

smartphone eller PC på: online.gb.dk

http://online.gb.dk
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Kontakt

 43 96 28 86   gb@gb.dk

Afd.33 Birke-/Bøgeskoven

Afd.28 Lilliendalsvej Ældreboliger

Afd.50 Ungdomsboliger  
BryggergårdsvejAfd.37 Egeskoven

Afd.6 Brøndbyvestervej/GyvelvejAfd.1 Ndr. Ringvej/Vestervej Afd.8 Hovedvejen-Bryggergårdsvej
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